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ראובן זלץ

שירלי לגזיאל 
"ההתאחדות זה בעצם בית"
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בעצם את גדלת לתוך המשרה ויחד איתה במשך 
כל השנים?

״כן, ללא ספק, תוך כדי התפתחות המעבדה והשינויים 
הטכנולוגיים כך גם המשרה שלי הלכה והשתנתה וגדלה לתוך 
המערכת כחלק בלתי נפרד מההתפתחות של המעבדה ובכלל. 

צריך לזכור כי לאורך השנים ההתאחדות בכלל והמעבדה 
בפרט עברו שינויים מפליגים בכל הקשור לטכנולוגיה, 

התקדמות מדעית ומערכתית. כך גם מערכת האיכות במעבדה 
הלכה והשתפרה וכיום ללא ספק המעבדה שלנו נחשבת לבין 

המובילות בתחומה״. שירלי הפכה לבורג מרכזי בתפעול 
המעבדה וצברה וותק ומקצועיות לאורך השנים שם. היא גם 

הפכה לאחת העובדות החביבות בהתאחדות, תמיד עם החיוך 
ותמיד מוכנה לעזור ולתרום. שירלי ״המעבדה בעצם הפכה 

לסוג של בית שני עבורי וכשאני מביטה אחורה אין לי ספק כי 
עצם העבודה שם הכינה אותי לקראת התפקידים הבאים ועל 

כך אני מאוד מודה״.

הקידום המיוחל
בספטמבר 2015 התבשרה שירלי כי הבוס אביתר והנהלת 

ההתאחדות החליטו לקדם אותה לתפקיד מנהלת ביקורת חלב 
במקומו של יאיר זליגר הפורש לגמלאות. מזכיר ההתאחדות 

אביתר דותן אמר לנו ״אנחנו שמחים לקדם את שירלי, עובדת 
וותיקה וחרוצה במערכת ואין לי ספק כי היא תמלא היטב את 

התפקיד במקומו של זליגר הפורש״. שירלי ״כשאביתר קרא 
לי לשיחה והודיע לי על המינוי שמחתי והתרגשתי. זה לא 

מובן מאליו מבחינתי שחשבו עלי כעל אדם מתוך המערכת 
ולא הביאו אדם מבחוץ. וכמו שכבר הבנת אני תופרת לעצמי 

עוד ועוד במסגרת התפקידים ואני מתכוונת להכניס את 
מחלקת ביקורת חלב כהתחלה, למערכת האיכות כפי שנעשה 

במעבדה"

כמי שנמצאת במערכת כבר לא מעט שנים איך 
את רואה את השינויים בהתאחדות ?

״הדבר הראשון שעולה לי בראש בעקבות השאלה לך, זה 
הרצון התמידי של המערכת תמיד להתקדם ולהתייעל ולענות 

מיידית לכל הצרכים של הרפתן. זו לא סתם אמירה, תאמין 

לי. אני נמצאת במערכת כבר שנים ורואה את ההשתדלות 
הגדולה של כולם וגם אם לא תמיד רואים את זה. אני יכולה 

לומר בוודאות כי הרפתן נמצא בראש סדר העדיפויות של כל 
הטובים בהתאחדות״.

מה האתגרים בתפקידך כמנהלת מעבדה?
״אני מאוד רוצה להקדיש זמן רב לאיכות הנתונים והתוצאות 

וכמובן התייעלות. תפסת אותי בדיוק בזמן ההכנות שלי 
ולהכנת תוכנית עבודה לשנה הקרובה ואני נמצאת בשיאה של 
בחינת המערכת והתפקיד אליו בעצם נכנסתי בתחילת החודש 

אין לי בכלל ספק כי יש המון עבודה לפניי וכמו שאמרתי 
קודם, חייבים להתקדם כל הזמן כי הענף אינו עוצר לרגע. 
להמשיך ולהבטיח שכל תוצאת בדיקה של המעבדה תינתן 

ברמת האמינות, הדיוק וההדירות הנדרשים" .

מביטה קדימה
שירלי נכנסה לתפקידה לפני כחודשיים והמעבדה נמצאת 

כרגע בשלב של תוכניות עבודה, תהליכי שינוי וארגון מחדש, 
להתאמת המערכת ליעדים לשנים הקרובות.  

עדיין נהנית לקום לעבודה גם לאחר כל כך 
הרבה שנים באותו מקום?

שירלי מחייכת ועונה ״תשמע, אולי זה יישמע לך לא אמיתי 
אבל אני מאוד נהנית לקום לעבודה ולהגיע להתאחדות 
ומרגישה שכאן זה כמו בית בשבילי ומאוד מעריכה את 

המקום. ההתאחדות מבחינתי זה לא רק מקום עבודה ועל כך 
אני מודה״.    ▲

צוות העובדים במעבדת החלב
כשאביתר קרא לי לשיחה והודיע
לי על המינוי שמחתי והתרגשתי. 

זה לא מובן מאליו מבחינתי שחשבו 
עלי כעל אדם מתוך המערכת ולא 

הביאו אדם מבחוץ. וכמו שכבר 
הבנת אני תופרת לעצמי עוד ועוד 

במסגרת התפקידים
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